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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  12-12-2023 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen over de energiemix m.b.t. SMR-

kernreactoren 
Ons kenmerk:    
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 12 november 2023 heeft de fractie van Gemeentebelangen schriftelijke 
vragen gesteld over de energiemix m.b.t. SMR-kernreactoren. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Heeft het college kernenergie overwogen als onderdeel van de 

energiemix voor de toekomst?  
 
Nee, dit is geen bevoegdheid van de gemeente. Bovendien heeft het 
kabinet laten weten wel 2 nieuwe kerncentrales te willen bouwen, maar 
dan bij voorkeur in Borssele, en tevens de bestaande kerncentrale daar 
langer open te houden. 

 
2. Is het college op dit moment bezig met het verkennen van kansen en 

mogelijkheden met betrekking tot kernenergie?  
 
Nee. Zie ook het antwoord op vraag 1. 
 

3. Worden er specifieke verkenningen uitgevoerd met betrekking tot Small 
Modular Reactoren (SMR)?  
 
De provincie Drenthe wil graag meeliften op onderzoek van het Rijk 
naar een nieuw type kerncentrale.  
 

4. Welke voordelen ziet het college in de inzet van SMR als onderdeel van 
de energievoorziening?  
 
Deze vraag is niet relevant gezien het antwoord op vraag 1. 

 
5. Welke nadelen worden door het college geïdentificeerd in verband met 

de inzet van SMR en kernenergie in het algemeen?  
 
Deze vraag is niet relevant gezien het antwoord op vraag 1. 
 

6. Kunnen SMR's een alternatief bieden voor bestaande energiebronnen 
en zo ja, op welke manier?  
 
Deze vraag is niet relevant gezien het antwoord op vraag 1. 
 

7. Wat is volgens het college het belang en zelfs de noodzaak van energie 
voor onze samenleving?  
 
Een goede energievoorziening is onmisbaar voor alle sectoren in 
Hoogeveen: economie, wonen, verkeer en vervoer, recreatie, etc. 
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8. Welke mogelijke gevolgen ziet het college voor de maatschappij als er 
onvoldoende energie beschikbaar is op de lange termijn?  
 
Een krapte aan (elektrische energie) raakt de woningbouwplannen, de 
economische ontwikkeling van de stad en de duurzaamheidsambities. 
Op dit moment is met name sprake transportschaarste en niet tekort 
aan energie. 

 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  

 


	Gemeentesecretaris		     burgemeester

